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Im bliżej stycznia, tym w mediach pojawia się coraz więcej plotek

transferowych. W tych, często poszukuje się nowych graczy na pozycję

lewego oraz prawego obrońcy w Romie. W związku z plotkami dotyczącymi

Van der Wiela, portal calciomercato.it skontaktował się z Dyrektorem

Sportowym Ajaxu, Danny Blindem.

 

Wiesz coś o zainteresowaniu Romy Gregory Van der Wielem?

- Nie, absolutnie nic.

 

Więc nie miałeś nigdy kontaktów z włoskim klubem?

- Nie, żadnych kontaktów.

 

To gracz, który ogólnie ma wiele ofert?

- W tej chwili nie.

 

Jego kontrakt wygasa w 2013 roku. Myślałeś o ewentualnym odnowieniu?

- Tak, jednak nie wiem, dlaczego miałbym rozmawiać o tym z mediami.

 

Jednak kontakty z jego agentami w tej sprawie były?

- Powtarzam, nie widzę jakie to ma znaczenie. Pytacie mnie czy są w tej chwili

zainteresowane kluby, a odpowiedź brzmi: nie.

 

Na zakończenie. Uważacie go za gracza, którego nie chcecie stracić, czy

takiego, którego w obliczu dobrej oferty możecie sprzedać?

- Nie sądzę, że istnieją w tej chwili gracze, których nie można sprzedać.
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